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رییس کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان گفت: ثبت پهنه های معدنی در سامانه
الکترونیکی برای معدن کاران با چالش ها بسیاری روبروست.

احمد خوروش در هفتمین جلسه کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه افزود:بسیاری از فعالان معدنی

استان موفق به ثبت پهنه های معدنی نشدند و از معاونت معدنی می خواهیم در واگذاری پهنه ها بازنگری کند.

وی از تهیه گزارش جامع کمیسیون معادن از مسایل پیرامون واگذاری پهنه های معدنی از طریق این سامانه به معاونت معدنی خبر داد و گفت:امیدواریم که معاونت معدنی با

بازنگری در این نوع واگذاری و رعایت اصل بیطرفی زمینه رقابت سالم بین شرکت های معدنی را فراهم کند.

خوروش از تصمیم هیات مدیره شرکت نمایشگاه های بین المللی و اتاق بازرگانی اصفهان در واگذاری بخشی از نمایشگاه به عنوان نمایشگاه دایمی برای صنعت سنگ استان خبر

داد و گفت:نمایشگاه می تواند بهترین مکان برای نمایش سنگ های مختلف استان باشد. در همین راستا فعالان حوزه سنگ استان نیز آمادگی کامل خود را برای برپایی این

نمایشگاه دایمی و نیز تامین سنگ مورد نیاز این پروژه ملی را اعلام نموده اند

وی به حضور موفق فعالان صنعت سنگ استان و برپایی دومین پاویون اتاق بازرگانی اصفهان در نمایشگاه بین المللی ورونا ایتالیا پرداخت و گفت:نمایشگاه ورونا یکی

ازمعتبرترین نمایشگاه های تخصصی سنگ است که اتاق اصفهان برای دومین سال با راه اندازی پاویون زمینه معرفی سنگ های تزیینی ایران را فراهم ساخت.

وی خاطر نشان کرد:با وجود افزایش یکباره ارز طی چند ماه گذشته 8 شرکت فعال در عرصه سنگ استان در پاویون اصفهان در این نمایشگاه حضور پیدا کردند.

شهریار شعبانی دبیر کمیسیون معادن در این جلسه خواستار همگرایی تشکل های مرتبط با معدن در استان اصفهان شد و گفت:28 انجمن و تشکل در حوزه معدن و سنگ ثبت

شده است که همگرایی آن می تواند به نتایج مثبتی منجر شود.

وی با اشاره به پایون اتاق بازرگانی اصفهان در نمایشگاه ورونا گفت:در نمایشگاه امسال 69 هزار نفر از 147 کشور جهان از غرفه های این نمایشگاه بازدید کردند و پاویون اتاق

بازرگانی اصفهان یکی از فعال ترین پاویون های شرکت کننده در این نمایشگاه بود .

حسام فرهادی مشاور کمیسیون در این جلسه با اشاره به چالش های سامانه ثبت نام پهنه معادن کشور گفت:در این نوع واگذاری های مناطق در اختیار همه ثبت نام شدگان قرار

نگرفت و امکان تفکیک در پهنه های وسیع برای فعالان معدنی نبود. وی همچنین عدم دسترسی در زمان اطلاع رسانی شده برای واگذاری، عدم شفافیت در واگذاری ها، عدم منبع

نظارتی معتبر بر واگذاری ها و عدم ارایه گزارش پیشرفت در واگذاری های قبلی را مهمترین مشکلات این موضوع دانست.

وی خواستار ثبت پهنه های معدنی به صورت استانی با اولویت به فعالان معدنی استان شد و گفت:پهنه های استانی می تواند به صورت اولویت برای فعالان معدنی استانها

اختصاص یابد .

فرهادی به واگذاری پهنه های امیدبخش به شرکت های خصولتی انتقاد کرد و گفت:این نوع واگذاری ها قبل از ثبت در سامانه قابل نقد و بازنگری است .

احمد دادوند عضو کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه از وزرات صمت خواست که مسایل و مشکلات واحدهای معدنی پیگیری و نسبت به حل ان اهتمام

بورزند.

علی برنجیان دیگر عضو کمیسیون معادن در این جلسه از وجود معارض متعدد در هنگام ثبت پهنه معادن در سامانه خبر داد و گفت:قطع و وصل های طولانی سامانه امکان ثبت

نام کامل را به متقاضیان نمی داد.
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